
Ferrero: Sabatini ma trudności z Balantą
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Eder Balanta jest od pewnego czasu jednym z nazwisk łączonych z

zespołem Giallorossich. Latem gracza próbowała ściągnąć również

Sampdoria, co potwierdzono już wcześniej. Dziś, w wywiadzie dla Corriere

dello Sport, mówił o tym prezydent tego klubu, Massimo Ferrero.

 

Co sądzisz o amerykańskiej Romie?

- Nie mówię po angielski, zatem nie mogę odpowiedzieć.

 

Najlepszy aktywny piłkarz?

- Powiem Cassano, oczywiście z Tottim, który jest poza klasyfikacją.

 

Mercato?

- Okaka zostaje z nami, chyba że zapyta o niego Real Madryt. Jeśli chodzi o Balantę,

byłem gotowy udać się do Argentyny i zamknąć transfer, jednak każdego dnia

pojawiał się inny jego agent i w tej sytuacji zerwałem negocjacje z prezydentem

River Plate. Może przejść do Romy, jednak Sabatini ma wielkie trudności, gdyż nie

wie dobrze kto jest właścicielem jego karty. W piłce nożnej jest zbyt wielu

spekulantów.
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